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  مهدی پاشازاده
 کارشناس فوتبال 

گفـــت و گـــو 

شکست فولاد مبارکه سپاهان در اولین  
گام جام باشگاه های  زنان آسیا

ایسنا: تیم هندبال زنان فولاد مبارکه 
اولین گام از مسابقات جام  سپاهان در 
باشگاه های آسیا مقابل نماینده کره جنوبی 
شکست خورد. به گزارش ایسنا، تیم فولاد 
مبارکه سپاهان تنها نماینده هندبال زنان 
ایران در مسابقات جام باشگاه های آسیا است. 
این تیم در اولین دیدار خود از این مسابقات 
مقابل تیم اس کی سوگرگلیدرز کره جنوبی 
به میدان رفت و با نتیجه ۲۲ بر ۳۴ شکست 
خورد. مونتسرات پوچه دیاز که در بازی های 
کشورهای اسلامی به عنوان مربی در کنار تیم 
ملی هندبال زنان ایران بود هدایت تیم فولاد 
مبارکه سپاهان در این مسابقات را به عهده 
دارد. پنجمین دوره مسابقات هندبال جام 
باشگاه های زنان آسیا و انتخابی سوپر گلوب 
از ۹ تا ۱۷ مهر به میزبانی آلماتی قزاقستان در 
حال برگزاری است. این مسابقات با حضور 
۷ تیم  از کشورهای قزاقستان )۲ تیم(، کره، 
ازبکستان، هند، ایران و کویت به صورت 
دوره ای انجام می شود. نماینده ایران باید در 
دومین دیدار خود از این رقابت ها یکشنبه 
۱۰ مهر ساعت ۱۱:۳۰ به مصاف القرین 

کویت برود.
 

ناصر ابراهیمی مربی سابق تیم ملی فوتبال 
کشورمان در خصوص کی روش و تیم ملی 
صحبت کرد. وی اعتقاد دارد در سال های اخیر 
دیگر حضور در جام جهانی برای ما مسئله 
نیست بلکه، کسب نتایج بهتر در این تورنمنت 
برای ما مدنظر است. کی روش باید بتواند در 

این رقابت ها نتایج بهتری کسب کند. 
   وضعیت تیم ملی فوتبال ایران بعد از 
حضور کارلوس کی روش را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
 اکثر بازیکنان فعلی تیم، در زمان کی روش 
هم ملی پوش بودند. میانگین سنی تیم بالا و 
خیلی از بازیکنان سابقه بازی در کشورهای 
اروپایی را دارند و این مسئله از تجربی به تیم 
ملی کمک می کند. از طرف دیگر بازیکنان 
بنابر هر دلیلی بهتر از گذشته در زمین حاضر 
می شوند. شاید علاقه بازیکنان نسبت به 
کی روش، یا تسلط و مدیریت او روی تیم باعث 

ارائه بازی بهتر شده است. 
  در این دوره چه انتظاراتی از کی روش 

باید داشت؟
در سال های اخیر دیگر حضور در جام جهانی 
برای ما مسئله نیست بلکه، کسب نتایج بهتر در 
این تورنمنت برای ما مدنظر است. کی روش 
باید بتواند در این رقابت ها نتایج بهتری کسب 
کند. تیم ما با استعدادهایی که دارد پتانسیل 
صعود از گروه را دارد. به نظرم می توانیم مقابل 
آمریکا و ولز نتایج خوبی بگیریم. با انگلیس هم 
اگر چه رقابتی چالشی داریم، اما همه چیز در 
روز مسابقه تعیین می شود. شرایط روز مسابقه، 
ارنج تیم ها، اشتباهات فردی و... می تواند نتیجه 
را تعیین کند. ۷۰ درصد شانس صعود از گروه 

را داریم.
  روش بازی تیم ملی تفاوتی ظاهرا 

نسبت به قبل ندارد! 
 سبک بازی ایران همانند گذشته مانند 
دیدارهای آرژانتین و نیجریه کماکان دفاعی 
است. کی روش قطعاً تلاش می کند روی 
ضدحملات به دنبال گلزنی باشد. به نظرم تیم 
مقابل سنگال در نیمه دوم بهتر ظاهر شدیم اما 
مقابل اروگوئه از همان ابتدا بازی منسجمی 
ارائه دادیم. در مورد نقاط ضعف تیم باید بگویم 
که مثلا صادق محرمی در بازی اول خیلی خوب 
ظاهر شد اما مقابل سنگال چند اشتباه داشت. 
در مورد سمت چپ دفاع هم باید مراقب باشیم. 
با توجه به اینکه میانگین سنی تیم در این 
نقطه بالا است، نباید فضای زیادی در اختیار 
مهاجمان حریف قرار بدهیم. مخصوصاً وقتی 
حاج صفی درون زمین قرار می گیرد، سمت 
چپ دفاع ایران فضای بیشتری در اختیار رقبا 

قرار می دهد. 

خارج ازمستطیل سبز

 ناصر ابراهیمی:
 کی روش باید بتواند 

 در جام جهانی 
نتایج بهتری کسب کند

خبــــــر
 انتقادها   از مسی 

به دلیل آلودگی محیط زیست
 لیونل مسی، مهاجم پاری سن ژرمن و 
آرژانتین پس از انجام ۵۲ پرواز با هواپیمای 
شخصی فقط در سه ماه مورد انتقاد قرار گرفت. 
به گزارش اکیپ، لیونل مسی فوق ستاره 
آرژانتینی که در تیم پاری سن ژرمن فرانسه 
بازی می کند، برای سفرهای خود از یک جت 
لوکس به ارزش حدود ۱۵ میلیون یورو استفاده 
می کند و اغلب آن را به خانواده و دوستانش 
قرض می دهد. نشریه فرانسوی اکیپ از مسی به 
دلیل آلودگی محیط زیستی که جت او داشته 
است انتقاد کرد. گفته می شود که هواپیمای 
این بازیکن فوتبال در عرض سه ماه تابستان، 
۵۲ پرواز به دور زمین انجام داده است. محاسبه 
شده است که یک هواپیما در ۳ ماه به اندازه 
۱۵۰ سال زندگی یک فرد بالغ، دی اکسید 
کربن در جو آزاد می کند و باعث آلودگی هوا 

می شود.  

تساوی مقابل سنگال نتیجه خوبی بود  

   اشتباه 
هوگو لوریس، دروازه بان باتجربه و فرانسوی 
تاتنهام، در صحنه گل دوم آرسنال مرتکب اشتباه 
بدی شد. ضربه کریستین رومرو به سمت دروازه 
با اشتباه عجیب کاپیتان اسپرز همراه شد و توپ 
در موقعیتی ساده از زیر دست او رد شد تا گل دوم 

آرسنال ثبت شود. 

  بدون شادی 
 تیم نساجی که در ورزشگاه وطنی به مصاف 
نفت مسجد سلیمان رفته، تنها دو دقیقه بعد از 
شروع بازی موفق شد دروازه میهمان خود را باز 
کند. هافبک باتجربه قائمشهری ها زننده این گل 
زودهنگام بود که بعد از آن ترجیح داد هیچ شادی 

انجام ندهد.

        یاد درگذشتگان 
آخرین تمرین پرسپولیس در شرایطی برگزار شد 
که اعضای این تیم، به درگذشتگان تاریخ این باشگاه 
ادای احترام کردند. در این تصاویر و همزمان با سالروز 
درگذشت هادی نوروزی کاپیتان فقید این باشگاه، 
تصاویری از علی انصاریان، مهرداد میناوند و جعفر 

کاشانی نیز حاضر هستند.

ت
شــ

س نو
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 فوتبـــال داخلـــی 
 ایسنا:  یک پیشکسوت فوتبال ایران می گوید تیم ملی 
در دوره کارلوس کی روش هم دل شده است. اسماعیل 
حلالی در گفت وگو با ایسنا، درباره عملکرد تیم ملی فوتبال 
ایران در دو دیدار تدارکاتی برابر اروگوئه و سنگال اظهار کرد: 
بعد از تغییر سرمربی تیم ملی، بازیکنان انگیزه زیادی برای 
بازی ها گرفتند و می خواستند خودشان را به مربی جدید 
نشان بدهند. این انگیزه به تیم ملی کمک کرد که مشکلاتی 
که در گذشته داشتیم فراموش بشود و این انگیزه مشکلات 
را پوشش داد. چون در ماه های اخیر بازی دوستانه نداشتیم، 
کم تر آزمون و خطا داشتیم. باید بپذیریم کی روش تجربه 
کافی دارد و از طرفی تیم ملی ایران را هم به خوبی می شناسد 
و می تواند تاثیرات مثبتی در تیم ملی داشته باشد. او افزود: 
در یک ماه آینده آقای کی روش باید بازی های لیگ را با دقت 
ببینید و نفراتی که عملکرد خوبی دارند را زیر نظر داشته باشد 
تا در جام جهانی بهترین نفرات به تیم ملی دعوت بشوند و 
بتوانیم تیم خوبی را در جام جهانی داشته باشیم. ما بازیکنان با 
کیفیتی داریم و می توانیم به تیم ملی امیدوار باشیم که از گروه 
صعود کند. بازیکنان ما در بازی های بزرگ همیشه متفاوت 

ظاهر می شوند و همیشه عملکرد خوبی داشته اند.

 

  روز پایانی هفته هفتم 

تقابل  سرخ های    پر طرفدار     در    آزادی 

سال  پنجم
شماره   1382

تیم ملی فوتبال ایران مقابل سنگال در اردوی تدارکاتی 
اتریش  به تساوی یک بر یک رسید. به نظر من  بازی خوب 
و جذابی را شاهد بودیم. هرچند ما خیلی دفاع و کم حمله 
کردیم، اما مقابل تیمی با قدرت و کیفیت سنگال نتیجه خوبی 
به دست آوردیم.  در یکسری از پست ها مشکلات داریم که در 
بازی های دوستانه باید برطرف شود. نقاط ضعف و قوت خود 
را باید شناسایی کنیم. البته تفکرات کی روش در نیمه اول و 
دوم متفاوت بود. در این دیدار شاهد  گل به خودی مرتضی 
پورعلی گنجی بودیم. در این خصوص باید بگویم  این اتفاقات 
جزیی از فوتبال است. تمام بازیکنان از جمله پورعلی گنجی 
تلاش خود را کردند و نباید این بازیکن را مقصر دریافت گل 
بدانیم. در دیدار مقابل سنگال کی روش دست به تعویض زد.  
به هر جهت تاکتیکی در تعویض ها وجود دارد و آن این بود 
سردار آزمون با حضورش در زمین مسابقه روند بازی را برای 
تیم ما تغییر داد و به گل رسیدیم و این مسأله نشان از نبوغ 
بالای کی روش داشت. در دیدار مقابل اروگوئه نیز همین 
اتفاق به صورت برعکس داد، یعنی طارمی جای آزمون به 
زمین آمد و گلزنی کرد که نشان از شناخت بالای کی روش 
از تیمش دارد. سنگال به عنوان قهرمان قاره آفریقا بازیکنان 
مطرحی در اختیار دارد که در  بهترین تیم ها و لیگ های دنیا 
بازی می کنند. این تیم آفریقایی به خوبی می دانست که مقابل 
ایران از پیش برنده نیست و از این رو از همان ابتدا محکم و با 
تمام توان بازی کرد تا با شکست مواجه نشود. درباره عملکرد 
سیدحسین حسینی درون دروازه تیم ملی باید بگویم  
حسینی در بازی با سنگال به جای بیراوند وارد ترکیب شد و  
به خوبی دروازه بانی کرد و بنظرم بهترین بازیکن زمین بود. 
او ضمن اینکه روی گل حریف تقصیری نداشت چندین بار 
با مهارهایش مانع باز شدن دوباره دروازه تیم ملی شد و ثابت 
کرد می توان در بازی های حساس به او اعتماد کرد. حسینی 
در چند موقعیت با واکنش های مناسب مانع گلزنی مهاجمان 

خطرناک و سرشناس سنگال شد.

آرمان ملی: روز دوم هفته هفتم لیگ برتر 
در حالی امروز برگزار می شود که در مهمترین 
دیدار تیم های پرسپولیس و تراکتور به مصاف 

هم می روند. 
  پیش بازی پرسپولیس

تیم های پرسپولیس و تراکتور ساعت ۱۸:۳۰ 
روز یکشنبه  در ورزشگاه آزادی برگزار کننده 
مهم ترین دیدار روز پایانی هفته هفتم مسابقات 
لیگ برتر فوتبال ایران خواهند بود. پرسپولیس با 
۱۴ امتیاز در صدر جدول جای دارد و تراکتور با ۸ 
امتیاز در جایگاه ششم قرار دارد. البته با برگزاری 
دیدارهای امروز لیگ برتر احتمال تغییر رتبه دو 
تیم به خصوص سرخپوشان تبریز وجود دارد. 
شاگردان یحیی گل محمدی در کنار دو تیم 
دیگر بهترین خط دفاعی و در کنار دو تیم دیگر 
برترین خط حمله لیگ را به صورت مشترک در 
اختیار دارند اما چون تنها تیمی شمرده می شوند 
که دارای هر دو آیتم هستند از شرایط برتر خود 
در این فصل استفاده می کنند و با ۵ ملی پوش به 
شکلی دیگر وضعیت مناسب شان را به رخ سایر 
تیم های مدعی کشیده اند. در سمت دیگر زمین 
تراکتور که با قربان بردیف به دنبال عملکرد 
بهتری در قیاس با فصول اخیر بوده، در جدال با 
پرسپولیس تلاش می کند تا دست خالی به تبریز 
بازنگردد. تراکتور در دو بازی آخر خود صاحب 
۳ امتیاز نام گرفته و بدش نمی آید اولین شکست 
فصل را به پرسپولیس پر مهره تحمیل کند. کاوه 
رضایی که مصدوم بوده می تواند غایب بزرگ 
تراکتور در خط حمله باشد اگر کادر پزشکی 
تیم به وی اجازه حضور را مقابل صدرنشین 
لیگ برتر ندهد. باید دید بردیف و شاگردانش 
می توانند در ورزشگاه آزادی مقابل سرخپوشان 
پایتخت نتیجه مطلوبی بگیرند یا اینکه نامشان 

به فهرست مغلوبان پرسپولیس اضافه می شود.
  صحبت های گل محمدی 

یحیی گل محمدی در نشست خبری پیش از 
بازی با تراکتور اظهار داشت: درباره بازی صحبت 
خاصی ندارم. نمی توانم زیاد در مورد بازی و 
مسابقه صحبت کنم. هم بازی بدون تماشاگر 
است و هم در روزهایی هستیم که اکثریت مردم 
با توجه به اتفاقاتی که رخ داده ناراحت هستند. 

وی افزود: بازی روز یکشنبه  بدون تماشاگر است 
اما من با بچه ها صحبت کردم تا بازی خوبی انجام 
دهند و دل همه شاد شود. سرمربی پرسپولیس 
در مورد اتفاقات بازی گذشته پرسپولیس و 
تراکتور که منجر به حواشی زیادی شده بود، 
افزود: این مسائل حرف های مدیریتی است اما 
ما به رأی این دیدار اعتراض داشتیم و هنوز هم 
نمی دانیم که چرا چنین رأی عجیب و غریبی 
صادر شد چرا که ما آنجا تماشاگر نداشتیم که 
بخواهند هواداران ما را محروم کنند. وی درباره 
جلسه کارلوس کی روش و درخواست او مبنی بر 
در اختیار داشتن بازیکنان در اردوی تیم ملی 
گفت: من با کی روش حرف زدم و هر کمکی 
که از سمت ما باشد آمادگی داریم به راحتی 
در تیم ملی آن را انجام دهیم. گل محمدی در 
پاسخ به این سوال که آیا عیسی آل کثیر بدون 
هماهنگی با باشگاه پرسپولیس در تمرینات این 
تیم حضور پیدا کرده افزود: از نظر من عیسی 
عضوی از تیم ما است و به خاطر اتفاقی که برایش 
رخ داد من همیشه مدیون او هستم و هر کمکی 
که از دستم بر بیاید انجام می دهم. او این روزها 
تا نیم فصل اختصاصی تمرین می کند و بعد از آن 
درباره قرارداد او صحبت می کنیم. وی درباره 
حواشی عجیبی که در بازی پرسپولیس و نفت 
مسجدسلیمان اتفاق افتاده افزود: از آن ماجرا 
گذشته و اتفاقاتی رخ داده که شأن فوتبال ایران 

نبود. شروع آن اتفاقات هم به خاطر چمن بلند 
ورزشگاه بود که ناظر بازی هم این موضوع را 
تأیید کرد که چمن چند روز است کوتاه نشده 
است. گل محمدی درباره آخرین وضعیت دیاباته 
ادامه داد: او شرایط خوبی دارد و از هفته آینده 
به تمرینات اضافه می شود و نسبت به آن چیزی 
که فکر می کردیم شرایط او بهتر است. سرمربی 
پرسپولیس در خصوص شرایط تیم تراکتور با 
حضور بردیف افزود: هدف اصلی ما قهرمانی در 
لیگ برتر است اما تراکتور هم در این دو هفته 
شرایط خوبی داشته و دو برد به دست آورده 
و این مسأله نشان می دهد که آنها تیم خوبی 
هستند. بازی سختی برای ما خواهد بود اما تلاش 

می کنیم تا هواداران مان را خوشحال کنیم.
  صحبت های سرمربی تراکتور 

قربان بردیف در نشست خبری قبل بازی با 
پرسپولیس، اظهار داشت: ما در تعطیلی لیگ 
خوب تمرین کرده ایم و از شرایط بازیکنان 
رضایت دارم. تمامی برنامه ریزی ها را به خوبی 
اجرا کرده ایم و دو بازی دوستانه نیز برگزار کردیم 
که از آن ها نیز رضایت دارم. سرمربی تراکتور 
بیان کرد: پرسپولیس یکی از تیم های خوب 
ایران است و بازیکنان خوبی دارد. اتفاقی نیست 
که بیشتر بازیکنان این تیم در تیم ملی حضور 
دارند، معتقدم روز یکشنبه  بازی جذاب و سختی 
داریم. بردیف در خصوص محرومان و مصدومان 

تیم، گفت: همه برای بازی روز یکشنبه  آماده 
می شوند.

  پیش بازی سپاهان 
در چارچوب رقابت های هفته هفتم لیگ برتر 
فوتبال، تیم های هوادار و سپاهان در ورزشگاه 
پاس قوامین تهران به مصاف یکدیگر می روند. 
تیم فوتبال سپاهان که در دو هفته ابتدایی لیگ 
شروع خوبی داشت و با دو برد مقابل استقلال و 
نساجی بسیاری از فوتبال دوستان از این تیم به 
عنوان مدعی شماره یک قهرمانی یاد می کردند، 
در چهار بازی بعدی خود نه بردی کسب کرد و 
نه بازی های امیدوارکننده ای به نمایش گذاشت 
تا خیلی زود از جمع مدعیان در کورس قهرمانی 
خارج شود. حالا سپاهان پس از شروع دوباره 
لیگ به دنبال شکستن طلسم چهار هفته نبردن 
است. برای سپاهان بازی با هوادار فرصت خوبی 
است تا قبل از بازی حیثیتی و حساس هفته بعد 
مقابل پرسپولیس روند پیروزی هایش را از سر 
بگیرد و اختلاف امتیازی که هنوز با صدر جدول 
زیاد نشده است را جبران کند. شاگردان خوزه 
مورایس در چهار هفته اخیر مقابل گل گهر، 
ذوب آهن و آلومینیوم به نتیجه تساوی دست 
یافتند و مقابل فولاد نیز با گل ثانیه پایانی بازی را 
واگذار کردند. سپاهان در حال حاضر با ۹ امتیاز 
در رده چهارم جدول جای دارد و با پرسپولیسِ 
صدرنشین اختلافی پنج امتیازی پیدا کرده 
است. در مورد عملکرد نه چندان خوب سپاهان 
در هفته های اخیر مصدومیت چند مهره کلیدی 
این تیم مثل محمد کریمی، مانوئل فرناندز 
و جلال الدین علیمحمدی نیز تأثیرگذار بود، 
هرچند در آخرین بازی، سپاهان در صورت 
استفاده درست از بازیکنانش در بدترین شرایط 
نیز پتانسیل بردن تیمی مثل آلومینیوم را در 

خانه داشت.
  برنامه 

دیدارهای روز آخر هفته هفتم لیگ برتر طبق 
برنامه زیر برگزار می شوند:
یکشنبه ۱۰ مهر ۱۴۰۱

هوادار-  سپاهان
پرسپولیس-  تراکتور

نفت آبادان-  مس رفسنجان

 بیــن المــلل
هافبک سابق منچستریونایتد از جیدون سانچو و رافائل 
واران که با مبالغ کلان خریداری شده اند انتقاد کرد. به 
گاردین،  پل اسکولز هافبک سابق منچستریونایتد در مورد 
سیاست نقل و انتقالات باشگاه صحبت کرد و از جیدون 
سانچو و رافائل واران که با پول کلان خریداری شده بودند 
انتقاد کرد. پل اسکولز درباره بازیکنان جدید یونایتد گفت: 
سانچو بازیکن جوانی بود که در دورتموند درخشید و یونایتد 
پول زیادی برای او هزینه کرد اما نتوانست خودش را در لیگ 
برتر ثابت کند. در مورد واران باید بگویم که چرا باشگاهی 
مانند رئال مادرید او را رها می کند؟ اگر فصل گذشته رافائل 
را دیده باشید جواب این سوال را می فهمید. مگر رئال مادرید 
به راحتی بازیکنی را از دست می دهد؟ فصل قبل واران خیلی 
خوب به نظر نمی رسید. واران قبلا یک فوتبالیست بزرگ بود 
و بازی های خوبی از او در فرانسه و رئال مادرید دیدیم ولی او 
دیگر بازیکن بزرگی نیست. رافائل واران با ۴۰ میلیون یورو 
از رئال مادرید خریداری شد. این بازیکن ۲۹ ساله فرانسوی 

۳۵ بازی برای منچستریونایتد انجام 
داده است و یک گل و یک پاس گل 
در کارنامه دارد. همچنین جیدون 
سانچوی ۲۲ ساله ۴۶ بازی برای 

یونایتد انجام داده است که 
۸ گل و ۳ پاس گل به ثبت 

رسانده است. این بازیکن 
۸۵ میلیون  با  انگلیسی 

یورو خریداری شد.

مهدی تاج در در دوره دانش افزایی پیش فصل داوران لیگ 
برتر بانوان اظهار داشت: از حضور در این دوره و جمع شما 
بسیار خوشحالم. مسأله VAR یکی از مباحثی بود که در جلسه 
صبح با مدیران عامل باشگاه ها به آن پرداختیم. به اعتقاد همه 
باشگاه های لیگ برتر نبود این سیستم موجب ضررشان شده 
است. به هرحال این سیستم  به سالم سازی فضای سکوها 
کمک بسزایی می کند. شرایط فوتبال چند وجهی شده است و 
کمک داور ویدیویی حداقل کمک می کند تا در ناحیه داوری 
آرامش برقرار شود. وی ادامه داد: بازی ۳ بر ۳ انگلیس و پرتغال 
را دیدیم که چند اشتباه جدی از سوی داور صورت گرفت و 
درنهایت منجر به پنالتی شد که خب این سیستم به داور کمک 

کرد. تلاش ما این است که VAR را برای نیم فصل دوم داشته 
باشیم. روزی که فدراسیون آمدیم یکی از شرایط اصلی ما مسئله 
سرمربی تیم ملی بود که انجام شد و از دیگر مسایل بحث این 
سیستم است که به امید خدا انجام خواهد شد و به انجام آن 
بسیار امیدوارم. تاج افزود: درخصوص حق الزحمه داوران، در 
پازل فوتبال نازلترین دریافتی را دارند و غیرقابل مقایسه با 
مربیان و بازیکنان است. اما بحث توان پرداخت سازمان لیگ را 
هم باید درنظر داشته باشیم که با کوچکترین میزان افزایش، 
عدد بزرگی ایجاد می شود. اما حتما این کار را خواهیم کرد و 
افزایشی خواهیم داشت. رییس فدراسیون فوتبال ادامه داد: 
اینکه افشاریان جلسات و دوره های آموزشی داوری را برای 

همه بخشهای داوری آقایان و بانوان انجام دادند اقدام بسیار 
شایسته ای است. در این مراسم افتتاحیه شاهد حضور اعضای 
هیات رییسه نیز هستیم که نشان دهنده اهمیت بحث داوری 
و بخش بانوان است. همچنین در این نشست حسن زاده رییس 
کمیته انضباطی حضور دارد که اگر برخی آرای بخش تحت 
مدیریت وی نبود، جو بسیار ناآرامی برای داوری ایجاد می شد. 
البته تشدید آرا را از وی می خواهیم تا هرکسی به حوزه داوری 
توهین کند برخوردی جدی  شود. تاج در پایان تصریح کرد: 
پای به سرانجام رسیدن VAR می ایستیم و باشگاه ها را ملزم به 
استفاده از آن خواهیم کرد. انشالله این دوره ها ادامه پیدا می کند 
و از همه اعضای کمیته داوران و سازمان لیگ و هیات رییسه 
فدراسیون تقدیر و تشکر می کنم. انشالله  VAR که میرشاد 
ماجدی نیز در پیشبرد آن زحمت کشیده و قرارداد بسیار خوبی 

آماده شده است را تا حصول نتیجه پیش خواهیم برد.

 تاج: نبود VAR سبب ضرر باشگاه ها شده

 قنبرزاده:

تلاش می کنیم تعلیق برداشته شود
منصور قنبرزاده نایب رئیس فدراسیون فوتبال گفت: خیلی 
 ،AFC امیدواریم با حضور مسئولان کمیته صدور مجوز حرفه ای

تعلیق را برداریم.
  جلسه با مدیران 

منصور قنبرزاده در خصوص جلسه   مدیران عامل باشگاه های 
لیگ برتری با مسئولان فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ، اظهار 
داشت: امروز جلسه مهمی را با ۱۶ تیم لیگ برتری در خصوص 
بحث مجوز حرفه ای داشتیم. مدیر کمیته صدور مجوز حرفه ای که 
اخیرا در مالزی بود توضیحاتی را ارائه داد. همه تیم های لیگ برتری 
تشریف داشتند. موارد بررسی و تاکید شد که به صورت جدی پای 
کار بیایند. عدم تمهیدات لازم در این خصوص می تواند تبعاتی 
را برای باشگاه ها داشته باشد. وی افزود: بحث VAR را داشتیم 
که تمهیدات و تدابیری در نظر گرفته شده که حتما باید چون 
الزام قانونی است این کار انجام شود. موارد دیگری هم بود که ان 
شا ءالله در قالب یک بیانیه روی سایت فدراسیون فوتبال منتشر 

خواهد شد.
  مجوز حرفه ای

نایب رئیس فدراسیون فوتبال در مورد اینکه قرار است مسئولان 

کمیته صدور مجوز حرفه ای AFC به ایران بیایند، گفت: بله، اواخر 
مهر قرار است بیایند. تیمی که به مالزی رفت مدارک و مستنداتی 
را ارائه کرد. قرار شده برای ارزیابی نهایی بیایند. تلاش می کنیم 
این تعلیق برداشته شود. خیلی امیدواریم با این بازدید در فاز اول 
تعلیق را برداریم و از همین الان هم کارها پیش می رود که شرایطی 

برای باشگاه ها به وجود بیاورند که تعلیق برای ما پایدار نماند.
  داشتن VAR ؟

قنبرزاده در خصوص اینکه آیا می توانیم به داشتن VAR در فصل 
جاری امیدوار باشیم، عنوان کرد: نمی توانیم تاریخ بدهیم. برای 
شرکت ها محدودیت وجود دارد. فکر می کنم فیفا ۵ شرکت را تایید 
کرده است. یک بخشی در بحث قانون تجارت، شرکت هایی که 
خارجی هستند باید به تایید بعضی از نهادها برسند که از اختیارات 
فدراسیون و سازمان لیگ خارج است. این انتخاب دایره وسیعی 
ندارد و باید سیگنال ها و مواردی که از لحاظ الکترونیکی و فنی 
وجود دارد از نظر مسائل امنیتی مورد تایید نهادها قرار بگیرند. من 
خواهشم این است که تعیین تکلیف کنند. وی تصریح کرد: الان 
فدراسیون آمادگی کامل دارد که این کار را با هماهنگی و همکاری 
باشگاه ها انجام بدهد. تایید صلاحیت عمومی و فنی و امنیتی این 

شرکت ها که مورد تایید فیفا هستند باقی می ماند. ۵ شرکت هم 
بیشتر نیستند. منتظریم. اقدامات خوبی صورت گرفته و امیدوارم 

تاییدهای نهایی بیاد فکر می کنم کار انجام شود.
  اردوی تیم ملی 

نایب رئیس فدراسیون فوتبال در خصوص اردوی تیم ملی در 
اتریش اظهار داشت: اردوی خوبی از نظر نظم و همدلی که بین 
بازیکنان به وجود آمد، برگزار شد. در این شرایط خاص اجتماعی که 
در کشور ما هست فکر می کنم با بازی و نتایج خوب تیم ملی، شادی 
و نشاطی به جامعه فوتبال ما تزریق شد. خداراشاکریم. همه باید 
کمک کنیم و همدل باشیم.  وی افزود: هم هیات رئیسه هم کادر 
مدیریتی، فنی، سرپرستی، پشتیبانی، رسانه ها و... همه دست به 
دست هم بدهیم که آرامشی را به وجود بیاوریم و تیم هم در تمرکز 
باشد. با آرامش تمرکز ایجاد می شود.قطعا این آرامش و تمرکز را 
باید به تیم ملی بدهیم که در جام جهانی آمادگی بیشتری داشته 
باشد و بتواند نتایج خوبی بگیرد. نایب رئیس فدراسیون فوتبال در 
مورد تلاش رسانه های معاند در زمان برپایی اردوی اتریش برای 
ضربه زدن به تیم ملی، گفت: من که آنجا نبودم ولی عمده بازیکنان 
یکدل بودند. می  گفتند اصلا دودستگی نداریم. بازیکن شاخصی 
تعویض می شد، بازیکن دیگر او را بغل می کرد و تعامل خوبی 
داشتند. می گویید معاند. فکر نمی کنم خیلی نیاز به توضیح داشته 
باشد. هدف یک معاند چیست؟ فکر نمی کنم خیلی نیاز به تحلیل 

و بررسی داشته باشد.

کنفدراسیون فوتبال آفریقا باید میزبان جدیدی برای جام 
ملت های آفریقا ۲۰۲۵ انتخاب کند. به گزارش استار، گینه از 
میزبانی جام ملت های آفریقا ۲۰۲۵ محروم شد زیرا به گفته 
کنفدراسیون فوتبال آفریقا، این کشور زیرساخت های لازم 
را ندارد. جام ملت های آفریقا ۲۰۲۵ در گینه برگزار نمی 
شود. اتحادیه فوتبال آفریقا حق میزبانی را از این کشور غرب 
آفریقا پس گرفت و دلیل آن را کمبود زیرساخت عنوان کرد. 
اتحادیه فوتبال آفریقا در بیانیه ای اعلام کرد که این کشور 
آماده میزبانی رویدادی در سطح جام ملت های آفریقا نیست. 
کمیته اجرایی کنفدراسیون فوتبال آفریقا در نشست روز 
شنبه خود در الجزایر جزئیات مربوط به انتخاب میزبان جدید 
را بررسی خواهد کرد. در سال های اخیر تغییرات مکرری در 
کشورهای میزبان و زمان برگزاری مسابقات صورت گرفته و 
قرار است در سال ۲۰۲۴، ساحل عاج میزبانی این رویداد را 

بر عهده داشته باشد.


